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Oslo 23.1.2015 

MØTE NR. 1-15, UTVALG FOR VANNMILJØTILTAK 

Tid: 22.1.15, kl. 11.30 – 13.15 

Sted: Ås kommune   

REFERAT 

Tilstede: Reidar Kveine, Bærum; Anne-Marie Holtet, Ski; Frode Hult, Oslo; Wenche Dørum, Nesodden; 

Endre Hoffeker, Oppegård; Jan Fredrik Aarseth, Ås og Svanhild Fauskrud, sekretær 

Frafall: Eivind Smestad, Frogn; Ola Valved, Asker; og Jarle Drevdal, Røyken  

1. Referat fra utvalgsmøte 17.11.2014 
Referatet ble godkjent. 

 

2. Info fra styremøte 
- Norconsult, avdeling Horten, har fått oppdraget om overvåkingen av Indre Oslofjord fra januar 

2015 og inntil fire (2+1+1) år fremover. 

- Fagrådets styre har startet diskusjonen i forhold til om vannforsyning skal tas inn i Fagrådet 

igjen. Konsulent Steinar Skoglund er forespurt om å lede pilotprosjekt om vannforsyning tilbake 

under Fagrådets paraply. 

- 1.versjon av rapporten om litteraturstudiet er mottatt og videresendt til alle deltakerne i møte. 

 

 

3. Oppfølging av «Indre Oslofjord 2013- rapporten» 

En stor takk til Frode for sammenstillingen av tilbakemeldingene fra de enkelte kommunene! 

Tilbakemelding fra Asker og Røyken mangler pr.dd. Vennligst gi tilbakemelding til Frode innen 

fredag 30. januar 2015. Rapporten vil etter fristen bli ferdigstilt uavhengig av tilbakemelding fra 

Røyken og Asker kommune.  

Utvalget mener at fremmedvannsproblematikk peker seg ut som det området hvor vann- og avløp 

kan bidra mest. Fremmedvann har negative effekter på flere områder for fjorden, som f.eks. økt 

overløpsdrift både på lokale overløp og på renseanleggene. Samtidig er en fortsatt helhetlig og 

langsiktig tenkning når det gjelder rehabilitering og fornying av vann- og avløpsnettet (innbefattet 

kummer) viktig. 

  

 

4. Driftsseminar 2015 
Komite for driftsseminaret 2015 er Jarle, Frode og Endre. 

Dato for driftsseminaret 2015 er 10.-11.november 2015.  

Det anbefales å booke hotell før påske. Driftspersonell vil bli forespurt om ulike presentasjoner.  

Kurssted bør være i nærheten av fjorden, forslag om Son, Leangkollen, Holmsbu eller Holmen. 

Det fremkom forslag om å prøve med gruppearbeid eller parallell sesjoner. 

 

  

5. Eventuelt  
- Nest møte er byttet fra torsdag 5.mars til onsdag 4.mars!!! 

- Noen av utvalgets medlemmer uteblir til stadighet fra møtene uten å gi tilbakemelding eller 

sende stedfortreder. Fagrådet kjenner til at andre ansatt i kommunen ønsker deltakelse i 

Fagrådets arbeid. Bør dette bli en sak for Fagrådets styre? 

- Hovedledning mellom Ski og Langhus skal byttes ut. 
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Møter i utvalget våren 2015: 

 Onsdag 4.mars i Bærum kommune NB! Endret dato 

 Torsdag 7.mai i Oppegård kommune 

Alle møtene begynner med lunsj kl. 11.30. 

 

Årsmøte er tirsdag 9.juni 2015 

 

Svanhild  

Referent 
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